

## 50 Years Ago / Vor 50 Jahren

## Klaus Kietzmann Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden und / and EAASDC Honorary Lifetime Member

The Winter Jamboree 1966 took place in Wiesbaden from 2 till 4/12/1966. It was organized by the Kuntry Kuzins. Dancing place was the Hainerberg Elementary School on the area of the US army\*.

Cal Golden, Byron Jenkins und Chris Vear were callers on the programme. The number of German participants was very small. Only round about a dozen German dancers came to Wiesbaden++. The stylized golden lilies on the badge decorate also Wiesbaden's city arms.

*\*.Source / Quelle: EAASDC Archiv  
Jamborees & Meetings*

*++ Source / Quelle: club website of  
KK/Club/Vereinsgeschichte*

In December 1966 (following the EAASDC Badge Banner) the Schwäbisch Swingers, Heilbronn, got member of EAASDC (until December 1980).



Die Winter Jamboree 1966 fand vom 2.-4. Dezember 1966 in Wiesbaden statt. Sie wurde von den Kuntry Kuzins ausgerichtet. Getanzt wurde in der Hainerberg Elementary School auf dem Gelände der US Army\*.

Als Caller standen u.a. Cal Golden, Byron Jenkins und Chris Vear auf dem Programm. Die Gruppe der deutschen Teilnehmer war noch gut überschaubar. Nur rund ein Dutzend deutsche Square Dancer fanden den Weg nach Wiesbaden++. Die stilisierten goldenen Lilien auf dem Badge zieren auch das Wiesbadener Stadtwappen.

*\*.Source / Quelle: EAASDC Archiv Jamborees & Meetings*

*++ Source / Quelle: club website of KK/Club/Vereinsgeschichte*

Im Dezember 1966 wurden (laut EAASDC Badge Banner) die Schwäbisch Swingers, Heilbronn, Mitglied der EAASDC (bis Dezember 1980).